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Hostouňský 

zpravodaj 
 

Čtvrtletník obce Hostouň                               červenec - září 2014                                           Číslo 71/cena 5,- Kč                                                                                  

 

Starosta obce po dvaceti letech končí ve své funkci 

Pan starosta Antonín Jiras byl v roce 1994 zvolen do zastupitelstva obce a po dvaceti letech končí ve  funkci starosty. Pro čtenáře 

Hostouňského zpravodaje napsal malé  shrnutí svého dlouholetého působení v čele obce Hostouň.  

Vážení spoluobčané. 

 Blížící se termín voleb do zastupitelstva obce považuji z pohledu života v naší obci za klíčový. V 

komunálních volbách si každý občan naší obce má možnost vybrat své zástupce do zastupitelstva a tím do 

značné míry ovlivnit dění v obci pro nejbližší budoucnost. Z těchto důvodů bývá účast voličů v těchto 

volbách všeobecně ta nejvyšší. 

 Za svou osobu bych pak chtěl učinit krátké shrnutí toho, co se v obci za posledních dvacet let, kdy 

jsem vykonával funkci starosty obce, udělalo. Především chci zdůraznit, že to, co se v obci povedlo, bylo 

výsledkem kolektivního rozhodování zastupitelstva, s kterým jsem měl tu čest spolupracovat. Za tuto 

spolupráci ve prospěch života v obci bych jim chtěl poděkovat. Je třeba říct, že ne vždy se vše povedlo, že 

některé věci s odstupem času bychom asi řešili jinak. Argument, že se toho mohlo udělat více, lze použít 

vždy. Po svých zkušenostech chci říci, že je to vždy především otázka finančních možností té které obce. 

Zastupitelé pak mají pouze možnost rozhodnout, jak a v jakém pořadí budou tyto finanční prostředky 

využívat. V prvé řadě je nutné zajistit chod obce a to vždy odčerpává poměrně velkou finanční částku z 

rozpočtu obce. 

 Za výše uvedené období byla ve stávající zástavbě  vybudována kanalizace a vodovod včetně čističky 

odpadních vod, byla provedena plynofikace obce, čímž se výrazně zlepšilo životní prostředí a zhodnotila 

každá nemovitost v obci. Nelze dopodrobna vyjmenovávat průběh zmíněné výstavby vodovodu, kanalizace 

a plynovodu, ale o její náročnosti nejlépe svědčí fakt, že náklady na výstavbu již zmíněných inženýrských 

sítí se blíží částce 100 mil. Kč. 

 Účelem tohoto shrnutí není vyjmenovat vše, co se v obci udělalo pro lepší a spokojenější život našich 

občanů. Postupná rekonstrukce chodníků a místních komunikací je pak logickým důsledkem činnosti obce 

po již výše zmíněné výstavbě inženýrských sítí. Jejich úplná rekonstrukce je úkolem ještě na několik let 

příštích. 

 Zároveň bych chtěl touto cestou poděkovat všem zaměstnancům, kteří pomáhali zajistit chod obce. Je 

to např. úklid obce se vším, co k tomu patří, obsluha čističky, údržba věžních hodin, úklid a správa hřbitova,  

a provádění dalších činností k zajištění úspěšného chodu obce. Záměrně nechci uvádět jména, protože bych 

jistě na někoho zapomněl. Vytvoření tohoto kolektivu pracovníků považuji za svůj velký úspěch, protože 

minimální odměna byla tou nejnižší motivací.  
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 Poděkování pak také patří dobrovolnému sboru hasičů, kteří vždy obětavě a ochotně pomáhali řešit 

krizové situace při povodních a mimořádných událostech. Sokolu za péči o mládež a její sportovní vyžití a 

především oddílu kopané, který šíří dobré jméno obce daleko za rámec okresu, členům Sokola pak za 

zajištění a organizaci tradičního Bartolomějského posvícení. 

 Dík patří skupině mladých, kteří pod hlavičkou Hostouňští nadšenci, zajišťují po celý rok kulturní a 

společenské akce především pro ty nejmenší. Rybářům za péči, kterou věnují vodním tokům a nádržím. 

Myslivcům za péči o přírodu, zeleň v obci. Spolku chovatelů drobného zvířectva. Baráčnické obci Sulevice 

za péči a kulturní vyžití našich starších spoluobčanů. 

 Nechtěl bych se dlouze zabývat minulostí, protože je třeba se dívat do budoucna. Před novým 

zastupitelstvem stojí jistě řada nejednoduchých a finančně náročných rozhodnutí, o který budou muset 

rozhodovat. V tomto zpravodaji budou jistě různá uskupení prezentovat svůj volební program, což je jistě 

pro orientaci voliče velice důležité. V minulosti se různá sdružení prezentovala často z mého pohledu 

nereálnými cíly, kterým snad ani samotní autoři těchto slibů nemohli věřit. Sliby typu uděláme z bytů v 

hasičárně bezbariérové zdravotní středisko nebo z areálu budov U Hraběcích kulturní a školící středisko, 

jsou naprosto nereálné, ale jak se říká, papír a tužka unesenou všechno. 

 Dle mého názoru je třeba dokončit rekonstrukci sítě místních komunikací a chodníků a vybudovat 

další potřebné komunikace a chodníky, postavit nové zdravotní středisko, neboť stávající prostory v budově 

bývalé fary jsou naprosto nevyhovující.  

 Ještě pár slov k finanční situaci obce. V poslední době se objevují hlasy, že po nás tu zůstanou akorát 

dluhy, což lze velice snadno vyvrátit na pár konkrétních číslech. Jednak zbývá doplatit z devíti milionové 

půjčky na výstavbu vodovodu a kanalizace částku cca 2 500 000,- Kč a ministerstvu vnitra částku ve výši 

226.000,- Kč. Pouze toto jsou dlouhodobé pohledávky vůči obci. K aktivům obce lze uvést pár čísel. Bez 

nadsázky lze říci, že pozemky parc.č. 2588 a 2589 a jejich hodnota jako stavebních parcel minimálně 

dvojnásobně převyšuje výše zmíněné pohledávky. Tyto pozemky koupila obec v dražbě jako odúmrť po 

panu Antonínu Krátkém. Další aktiva obce jsou akcie vodáren v počtu 9498 ks, pozemek po č.p. 160 a jeho 

prodej ve výši 718.000,- Kč, čistírna odpadních vod, která byla vybudována v nákladech 12 mil. Kč, 

pozemek bývalé školní zahrady o výměře 14 036 m
2
. To je jen několik příkladů vypovídajících o finanční 

situaci obce. 

 Závěrem mi dovolte ještě jednou poděkovat všem spolupracovníkům, zastupitelům a již výše 

zmíněným pracovníků obce a popřát jim především hodně zdraví a pracovní spokojenosti do let příštích. 

 Vám spoluobčanům a v této chvíli i voličům šťastnou ruku při výběru nových zastupitelů obce. 

       Antonín Jiras, starosta obce 

 

Z jednání zastupitelstva obce 

Ze zasedání zastupitelstva 14.07.2014 

 Na zasedání zastupitelstva, které se konalo 

dne 17.03.2014 zastupitelé svým usnesením č. 

7/3/2014 rozhodli o výpovědi nájemní smlouvy o 

pronájmu prostor v domě Na Pohoří č.p. 38 paní 

Janě Melicharové. Výpovědní lhůta je tříměsíční a 

začala běžet dnem doručení výpovědi, tj. dnem 

27.03.2014. Výpovědní lhůta skončila dne 

27.06.2014. Paní Jana Melicharová podala žádost o 

zrušení výpovědi z bytu a v žádosti zdůvodnila, proč 

není schopná vyrovnat svůj dluh, který ke dni 

17.03.2014 činil 10.407,- Kč. 

 Starosta obce si paní Janu Melicharovou 

pozval k ústnímu projednání celé záležitosti na den 

30.6.2014. Na tomto jednání paní Melicharová opět 

podala vysvětlení, proč nemůže svůj dluh uhradit. 

 Na zasedání zastupitelstva se dostavila paní 

Melicharová se svým synem Lukášem Godlou a 

navrhla starostovi, že syn by u obecního úřadu dluh 

její rodiny odpracoval. Starosta zastupitelům navrhl, 

Zastupitelstvo obce Hostouň                                                                                                                      
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aby Lukáš Godla byl u obecního úřadu zaměstnán v 

rámci provádění veřejně prospěšných prací od 

01.08.2014 po dobu tří měsíců a z jeho příjmu mu 

bude strhávána částka na umoření dluhu, který k 

dnešnímu dni činí 8.747,- Kč.  

 Projekt "Hostouň - zvýšení kapacity 

Sulevického potoka" byl obci projektantem panem 

ing. M. Fialou předán 30.06.2014. V této době jsou 

připravovány podklady pro vydání územního 

rozhodnutí. Po vydání územního rozhodnutí bude 

zažádáno o vydání stavebního povolení, které by 

mělo být vydáno, pokud se nevyskytnou nějaké 

překážky, do konce září. Obec na tuto akci bude 

žádat o finanční příspěvek ze Středočeského Fondu 

hejtmana. 

 V termínu 10. a 11. října 2014 se budou 

konat volby do zastupitelstev obcí a volby do Senátu 

Parlamentu ČR. Přípravou voleb byla pověřena ing. 

Šárka Hůlová. 

 Pan Pavel Seidl podal žádost o pronájem 

pozemků parc.č. 1491/6, st. 344 a části pozemku 

parc.č. 594/1. Zastupitelstvo na zasedání, které se 

konalo dne 19.05.2014, odsouhlasilo tento pronájem. 

Žádost o pronájem, případně prodej těchto pozemků, 

dne 8.7.2014 podal rovněž pan Zdeněk Seidl a 

doložil, že se stal vlastníkem nemovitosti Na 

Skalech č.p. 154. Na předmětných pozemcích je 

zřízena zahrada, která je dlouhodobě 

obhospodařována obyvateli domu Na Skalech 154. 

Zastupitelstvo po projednání rozhodlo, že přislíbený 

pronájem těchto pozemků panu Pavlu Seidlovi bude 

zrušen a pozemky parc.č 1491/6 a st. 344 budou 

prodány panu Zdeňku Seidlovi a část pozemku 

parc.č. 594/1 mu bude pronajata na dobu neurčitou. 

 Paní Zdeňka Kriegerová a paní Pavla 

Humpolíková jsou majitelky nemovitosti V Koutě 

č.p. 165. Oplocení této nemovitosti zasahuje do 

pozemku parc.č. 1488/1 a z tohoto důvodu žádají o 

odprodej této části. Zastupitelstvo stanovilo cenu 

pozemků na 100,- Kč/m
2
. Geometrický plán 

oddělení pozemku nechají zpracovat žadatelky na 

své náklady. 

 

Ze zasedání zastupitelstva 11.08.2014 

Na toto zasedání se dostavili tři z devíti zastupitelů. Ostatní zastupitelé byli z různých důvodů omluveni. 

Zasedání zastupitelstva není usnášení schopné. Místostarosta Jiří Vilda z důvodu, že zasedání není usnášení 

schopné, jej ukončil. 

Ze zasedání zastupitelstva 15.09.2014 

 V současné době je zažádáno o vydání 

územního rozhodnutí na stavbu "Hostouň - zvýšení 

kapacity Sulevického potoka". Projektant stavby 

připravuje podklady pro výběrové řízení na 

dodavatele stavby. 

 Starosta informoval zastupitele o dalším 

jednání s paní Rybářovou. Ohledně rozšíření 

Sulevického potoka byla na začátku roku 2014 s 

paní Rybářovou uzavřena darovací smlouva, ve 

které byl zohledněn stávající stav pozemků. Obec 

darovala paní Rybářové pozemky, které má již 

dlouhodobě oplocené (41 m
2
) a paní Rybářová 

darovala obci část své zahrady (3 m
2
) u potoka tak, 

aby na ní mohlo být realizováno plánované 

rozšíření. Ve čtvrtek 04.09.2014 na podnět paní 

Rybářové s ní proběhlo další jednání. Paní Rybářová 

požaduje, aby před zahájením stavby byl nejprve 

proveden nový plot u její zahrady a pak teprve byla 

zahájena stavba. Na základě tohoto jednání byla s p. 

Rybářovou uzavřena dohoda o provedení plotu. 

Projektant stavby musí projekt upravit tak, aby v 

něm byl  tento plot zakreslen podle nového 

požadavku paní Rybářové. 

 Dále starosta zastupitelům sdělil, že 

připravuje přehled o svém působení ve funkci 

starosty pro Hostouňský zpravodaj. 

 Obec Hostouň dne 14.08.2013 uzavřela s 

ČEZ Distribuce, a.s. Smlouvu o uzavření budoucí 

kupní smlouvy a smlouvu o právu stavby Hostouň - 

Hájecká, zahuštění TS,kVN, kNN na  část pozemku 

parč. č. 594/1, na němž je zřízena trafostanice.   

 ČEZ Distribuce, a.s. předložila obci Kupní 

smlouvu na pozemek 594/57 o výměře 42 m
2
, který 

vznikl oddělením z pozemku parc.č. 594/1. Na 

tomto pozemku je postavena trafostanice. Kupní 

cena za pozemek činí 10.000,- Kč. Zastupitelstvo 

obce Hostouň schvaluje Kupní smlouvu na pozemek 

k č. IE-12-6003290, Hostouň - Hájecká, zahuštění 

TS, kVN, kNN. 
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 Na zasedání zastupitelstva, které se konalo 

dne 14.04.2014, pan Václav Koukal vznesl dotaz na 

pozemky parc.č. 593/3, 593/4, 593/5, 593/7, 593/9 a 

593/10 a požadoval, aby zastupitelé požádali o 

navrácení těchto pozemků do vlastnictví obce. 

 Obec podala žádost o informaci na Státní 

pozemkový úřad. Státní pozemkový úřad nemá k 

dispozici informace, na základě kterých byly 

předmětné pozemky převedeny z vlastnictví obce na 

Státní pozemkový úřad a doporučil obci, aby se s 

tímto dotazem obrátila na katastrální úřad. Nicméně 

dle jejich podkladů tyto pozemky vznikly z původní 

parcely PK 593 a na tento původní pozemek byla u 

Státního pozemkového úřadu podána výzva dle 

zákona č. 428/2012 Sb., zákon o majetkovém 

vyrovnání s církvemi a náboženskými společnostmi.

 Od katastrálního úřadu obec obdržela kopie 

listin, ve kterých je oznámení o opravě chyby v 

údajích katastru nemovitostí. Tímto oznámením 

katastrální úřad zdůvodnil, že po provedení 

podrobné identifikace ověřil, že pozemky byly z 

převážné části utvořeny z pozemkové parcely PK 

593, která podle pozemkové knihy byla zapsána jako 

majetek církve a pozemky neměly být převedeny do 

vlastnictví obce. 

 Zastupitelstvo pověřilo starostu, aby tento 

případ projednal s právníkem. 

Oznámení o době a místě konání voleb 

do Zastupitelstva obce Hostouň a do Senátu Parlamentu České republiky 

 Starosta obce Hostouň podle § 29 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 

některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, a podle § 15 zákona č. 247/1995 Sb., o volbách do 

Parlamentu České republiky a o změně a doplnění některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů,  

oznamuje: 

1. Volby do zastupitelstva obce Hostouň  a volby do Senátu Parlamentu České republiky se  

uskuteční :   

       v   pátek    dne  10. října 2014   od   14. 00   hodin  do  22.00   hodin   a    

       v   sobotu  dne  11. října 2014   od     8. 00   hodin  do  14.00   hodin.   

2. Místem konání voleb 

ve volebním okrsku Hostouň je volební místnost v Kulturním domě, Hájecká 330, 273 53 Hostouň. 

3. Voliči budou dodány nejpozději 3 dny přede dnem  konání voleb hlasovací  lístky. V den voleb volič 

může obdržet hlasovací lístky i  ve volební místnosti. 

4. Volby do zastupitelstva obce: voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní 

občanství České republiky, popřípadě státní občanství státu, jehož občané jsou oprávněni volit na území 

České republiky. Totožnost a státní občanství prokáže volič občanským průkazem nebo cestovním 

pasem České republiky, jde-li o cizince, průkazem o povolení k pobytu. 

5. Volby do Senátu Parlamentu České republiky: voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou 

totožnost a státní občanství České republiky platným občanským průkazem, cestovním, diplomatickým 

nebo služebním pasem České republiky anebo cestovním průkazem. 

6. V případě konání II. kola voleb do Senátu se tyto uskuteční: 

   v pátek   dne 17. října 2014 od 14,00 hodin do 22,00 hodin a 

   v sobotu dne 18. října 2014 od   8,00 hodin do 14,00 hodin. 

  V případě konání II. kola voleb do Senátu volič obdrží hlasovací lístky ve volební místnosti ve 

dnech voleb. 

Volby do zastupitelstva obce Hostouň a volby do Senátu Parlamentu České republiky                                                                                                                       
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Jak správně upravit hlasovací lístek 

Hlasovací lístek lze upravit jedním z uvedených způsobů: 

1. Označit křížkem ve čtverečku v záhlaví sloupce před názvem volební strany pouze jednu volební 

stranu. Tím je dán hlas kandidátům této volební strany v pořadí dle hlasovacího lístku v počtu, kolik 

činí počet členů zastupitelstva obce, který má být v obci volen. V obci Hostouň je to devět členů 

zastupitelstva. 

2. Označit v rámečcích před jmény kandidátů křížkem toho kandidáta, pro kterého hlasuje, a to z 

kterékoli volební strany, nejvýše však tolik kandidátů, kolik členů zastupitelstva obce má být zvoleno. 

V obci Hostouň je to devět členů zastupitelstva. 

3. Oba způsoby popsané v předchozích bodech lze kombinovat, a to tak, že lze označit křížkem jednu 

volební stranu a dále v rámečku před jménem kandidáta další kandidáty, pro které hlasuje, a to v 

libovolných samostatných sloupcích, ve který jsou uvedeny ostatní volební strany. V tomto případě je 

dán hlas jednotlivě označeným kandidátům. Z označené volební strany je dán hlas podle pořadí na 

hlasovacím lístku pouze tolika kandidátům, kolik zbývá do počtu volených členů zastupitelstva obce. 

V obci Hostouň je to devět členů zastupitelstva. 

 

Kandidátní listiny 

pro volby do zastupitelstva obce Hostouň 

1. ZA PRÁVA OBČANŮ 

1 TRACHTOVÁ Hana DiS. 34 NK BEZPP manažer Hostouň 

2 VÁVRA Evžen 62 NK BEZPP řidič Hostouň 

3 KAPITÁN Zdeněk 59 NK BEZPP vedoucí ČOV Hostouň 

4 KRÁSOVÁ Růžena 68 NK BEZPP OSVČ - účetní poradce Hostouň 

5 ŘEHOŘ Jiří 63 NK BEZPP podnikatel Hostouň 

 

2. Pro harmonii v obci 

1 ŠEFČÍKOVÁ Martina Mgr. 46 NK BEZPP učitelka MŠ Hostouň 

2 LEHKÝ František 60 NK BEZPP řidič Hostouň 

3 KUČEROVÁ Martina Ing. 26 NK BEZPP specialist reportingu zákaznického servisu Hostouň 

4 VALDECKÝ Vladimír Ing. Ph.D., LE 54 NK BEZPP soudní znalec v oboru kybernetiky Hostouň 

5 MALINA,ml. Jan 20 NK BEZPP student Hostouň 

6 KOZLOVÁ Miluše 66 NK BEZPP důchodce Hostouň 

 

3. Sdružení za rozvoj obce 

1 KEJMAR Antonín 69 NK BEZPP důchodce Hostouň 

2 SOJKA Zdeněk 65 NK BEZPP důchodce Hostouň 

3 FANTA Jiří 40 NK BEZPP řidič Hostouň 

4 KOZLOVCEV Petr Mgr. 26 NK BEZPP akademický pracovník Hostouň 

5 KAMEŠ Martin 51 NK BEZPP hudebník Hostouň 

6 BAHENSKÝ Jiří 53 NK BEZPP technik Hostouň 

7 TŮMOVÁ Neonila 53 NK BEZPP referentka Hostouň 
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8 TOMÁŠEK Jiří 63 NK BEZPP dělník Hostouň 

9 KREJČÍ Václav Mgr. 40 NK BEZPP podnikatel Hostouň 

 

4. Hostouňští nadšenci 

1 SVATOŠ Tomáš 44 NK BEZPP správce sítě Hostouň 

2 HAJNÝ Václav 48 NK BEZPP předseda odborů Hostouň 

3 SZOMBATI Zuzana 36 NK BEZPP rodičovská dovolená Hostouň 

4 GAJDA Ondřej 40 NK BEZPP živnostník Hostouň 

5 MUSILOVÁ Lenka 37 NK BEZPP učitelka hudby Hostouň 

6 OHAR Vasyl 38 NK BEZPP živnostník Hostouň 

7 MEZERA Jaroslav 40 NK BEZPP živnostník Hostouň 

8 SVATOŠOVÁ Karolína 38 NK BEZPP učitelka Hostouň 

9 HRONÍKOVÁ Olga 38 NK BEZPP bez zaměstnání Hostouň 

 

5. HOSTOUŇ PRO VŠECHNY 

1 MALINOVÁ Marcela Ing. 49 NK BEZPP administrativní pracovnice Hostouň 

2 RUBEŠ Jaroslav 57 NK BEZPP zámečník Hostouň 

3 ZOUBKOVÁ Hana 52 NK BEZPP účetní Hostouň 

4 MORÁVEK Lukáš Ing. 33 NK BEZPP stavební inženýr Hostouň 

5 HNIK Jakub 40 NK BEZPP kadeřník Hostouň 

 

6. Pro život v obci 

1 HONDL Jiří Ing. 45 NK BEZPP podnikatel Hostouň 

2 VLČEK Miroslav 59 NK BEZPP živnostník Hostouň 

3 SEIDLOVÁ Alžběta 23 NK BEZPP asistentka Hostouň 

4 HONDL František 35 NK BEZPP podnikatel Hostouň 

5 BARTOŇ Jan 31 NK BEZPP kuchař Hostouň 

 

7. Hostouňáci-sdružení za rozkvět obce a splnění reálných cílů 

1 VILDA Jiří 51 NK BEZPP živnostník Hostouň 

2 KRÁTKÝ Martin 36 NK BEZPP obchodní ředitel Hostouň 

3 KRÁTKÁ Markéta 35 NK BEZPP vedoucí cestovní kanceláře Hostouň 

4 KUČEROVÁ Ivana 35 NK BEZPP účetní Hostouň 

5 KUČERA Martin 48 NK BEZPP mistr výroby Hostouň 

6 SVOBODA Michal 39 NK BEZPP živnostník Hostouň 

7 ŠUP Karel 52 NK BEZPP řidič Hostouň 

8 KŘÍŽOVÁ Marcela 34 NK BEZPP účetní Hostouň 

9 BARCALOVÁ Ivana 34 NK BEZPP asistentka Hostouň 

 

8. Za obec krásnější 

1 VACOVSKÝ Josef 65 NK BEZPP důchodce Hostouň 

2 KLIVAR Petr 52 NK BEZPP živnostník Hostouň 
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3 TŮMA Jaroslav 64 NK BEZPP obchodník s uměleckým materiálem Hostouň 

4 FANTOVÁ Lenka 40 NK BEZPP podnikatelka Hostouň 

 

 

9. Za lepší žití a soužití občanů - Hostouňáci 

1 HRONÍK Ondřej 40 NK BEZPP plánovač výroby Hostouň 

2 KUKELKA Karel 31 NK BEZPP vedoucí prodejny Hostouň 

3 KUKELKA Jiří 30 NK BEZPP kuchař Hostouň 

4 MENCLOVÁ Adéla 36 NK BEZPP pedagog volného času Hostouň 

5 ŠIMO Radek 28 NK BEZPP obchodní zástupce Hostouň 

6 VANÍČEK Milan 48 NK BEZPP živnostník Hostouň 

7 HOLOUBEK Ladislav 37 NK BEZPP řidič - skladník Hostouň 

8 ŠECOVÁ Jana 31 NK BEZPP asistentka Hostouň 

9 KOHLÍČKOVÁ Jitka 31 NK BEZPP provozní ekonomka Hostouň 

 

 

Sdružení za rozvoj obce 

 Vážení   spoluobčané, 

dovolte mi představit naše kandidáty do obecního zastupitelstva, kteří kandidují ve Sdružení za rozvoj 

obce: 

1.Kejmar Antonín 6.Bahenský Jiří 

2.Sojka Zdeněk 7.Tůmová Neonila 

3.Fanta Jiří 8.Tomášek Jiří 

4.Kozlovcev Petr  Mgr. 9.Krejčí  Václav  Mgr.                                                                                                                                                                          

5.Kameš Martin  

 

 Napsat volební program a naslibovat, co všechno uděláme, není  problém,  neboť papír a tužka snese 

všechno. Ale jak to zafinancovat? Známe situaci v obci a víme, že je potřeba pokračovat ve výstavbě 

chodníků, rekonstrukci ulic, zlepšit dopravní obslužnost, zajistit bezpečnost občanů a jejich majetku atd.  Na 

některé akce (například rekonstrukce Nové ulice, Pod Kostelem, Na Obci) jsou již připraveny projektové 

dokumentace stejně jako chodník na v ulici Jenečská, který má vystavět Amazon.  Asi  všichni se shodneme 

na nutnosti vybudování nového zdravotního střediska, pro jehož výstavbu navrhujeme např. pozemek bývalé 

školní zahrady. Je toho hodně, ale bez dotací se vše jistě nepodaří uskutečnit. Nesmíme zapomenout, že 

v následujícím volebním období  musíme ještě splatit zbytek půjčky na výstavbu kanalizace. 

 Pokud budeme zvoleni, chceme se podílet na všech těchto aktivitách a to následujícím způsobem : 

1) Budeme podporovat dobře fungující zastupitelstvo a starostu (nechceme si hrát na „koalici a opozici“),  

jak se říká  „táhnout za jeden provaz“.  Společně řešit jednotlivé pořadí všech akcí. 

2) Navrhneme zřídit výbor, který se bude zabývat otázkou získávání dotací ze všech dostupných programů. 

3) Bezpečnost:  Zákon o Policii ČR nově stanovil možnost na základě požadavku starosty obce uzavřít 

s obcí písemnou  koordinační dohodu ke společnému postupu při zabezpečování veřejného pořádku.  

V tom budeme starostu podporovat. 

Volební prezentace                                                                                                                
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4) Za všech okolností  nedopustíme zrušení základní školy v naší obci.                                                 

Nadále budeme podporovat spolupráci ohledně mateřské školky s obcí Dobrovíz. 

5) Dále chceme spolupracovat s obcemi Dobrovíz, Kněževes a Tuchoměřice na společném financování 

veřejné dopravy. Budeme pokračovat v jednáních s Amazonem o navýšení dopravních spojů (linka 

306), nebo o finanční podpoře na dopravu. 

6) Chceme nadále spolupracovat a dle finančních možností podporovat všechny dobrovolné organizace a 

spolky v obci. Mimořádnou pozornost si zaslouží jednotka dobrovolných hasičů. Především za činnost, 

kterou pro obec a spoluobčany vykonávají. Víme, že potřebují nové auto, a proto je budeme podporovat. 

 Zveme všechny občany k volbám ať si zvolí své zástupce (a je z čeho vybírat). 

Naše heslo je:              Volte zkušenost!  Volte jistotu!  Volte č. 3! 

                                                             Za všechny kandidáty ze Sdružení za rozvoj obce Antonín Kejmar 

 

Sdružení nezávislých kandidátů – Hostouňští nadšenci              

Vážení a milí spoluobčané, 

v tomto volebním období  jsme se rozhodli kandidovat do obecního zastupitelstva.  Za uplynulé  čtyři roky, 

kdy jsme měli v zastupitelstvu jednoho člena, se nám podařilo splnit větší část toho, co jsme si předsevzali. 

Nutno podotknout, že to vše je prací celého zastupitelstva. 

Co se podařilo: 

- Obec se nedostala do „červených čísel“, čili není zadlužená.  

- Došlo k dalšímu rozvoji infrastruktury – obnova chodníků v ulicích Malá Alejíčka, Sportovní….  

- Naším úkolem byla také podpora hostouňské základní školy – uspořádali jsme několik akcí na 

podporu školy, škola se účastní také veřejných akcí, které pořádáme (viz Vánoce u kostela, vítání 

občánků). 

- V minulém programu jsme chtěli nalézt  místo pro bezpečné dětské hřiště a to se podařilo 

zrealizovat (hřiště u fotbalového hřiště). 

- Rozmístění odpadkových košů na psí exkrementy – podařilo se umístit je napříč celou Hostouní. 

- Vítání občánků – vymizelá tradice ožila a příští rok bude mít již své 5. kulaté výročí. 

- Radar na Jenečské  - splněno. 

Abychom byli objektivní, musíme bohužel také konstatovat, že se zatím nepodařilo vyřešit rozšíření 

dopravního spojení  linky č. 319.  

Dovolte, abychom vás seznámili s plány, které máme na příští volební období: 

1) Chceme otevřít otázku využití školní zahrady (travnatá plocha za poštou). Tento pozemek patří jako 

jeden z mála obci a je tedy nasnadě diskutovat o tom, co s touto nevyužitou plochou dál. Trápí nás 

odliv lékařů, kteří nemají prostory pro svou práci,  vážná situace začíná být i v případě základní 

školy, kdy nastal příliv nových žáků, ale současně pro ně nejsou prostory,  do diskuze patří jistě i 

otázka otevření druhého stupně. 

Proto bude naší snahou vyvolat debatu, případně vypsat referendum, jak naložit se školní zahradou 

– postavit tam nové zdravotní středisko, školu (a její stávající prostory využít k jiným účelům) či 

domov důchodců?? 
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2) Víme, že bez grantů a dotací se toho v naší obci mnoho nezmění. Proto považujeme za rozumné 

zajistit na úřadě člověka, který se bude zabývat pouze problematikou grantů a dotací. Může to být 

externista, či kdokoli ze zastupitelstva, kdo se toho rád chopí. Peníze nám protékají mezi prsty a 

věříme, že pokud se touto otázkou bude zabývat fundovaný člověk, můžeme pro obec zajistit 

mnohem víc. 

3) Problémem, který vnímáme, je zhoršená  dostupnost na vlakové nádraží v Jenči. Zde bychom rádi 

vyřešili dvě otázky. Jednak budeme chtít jednat se zastupiteli obce Jeneč o vybudování záchytného 

parkoviště u vlakového nádraží a v další řadě bude potřeba zřídit spoj Hostouň – Jeneč a zpět 

v návaznosti na odjezdy a příjezdy vlaků. Otázkou je, zda zřídit minibus či obecní taxi, to vše je 

otázka jednání. 

Do budoucna bychom se také chtěli zaobírat myšlenkou zlepšení dopravní dostupnosti do Hostivice. 

4) Kvůli firmě Amazon se zvýšil provoz osobních automobilů v naší obci a víme, že v okamžiku, kdy 

budou postaveny všechny haly, bude tu provoz ještě mnohonásobně větší. Tomu již zřejmě 

nezabráníme, ale rádi bychom z důvodu bezpečnosti našich dětí  na přechodu Jenečská u základní 

školy nechali nainstalovat průjezdný semafor. Funguje tak, že pokud jede auto příliš rychle, skočí na 

semaforu červená a v momentě, kdy zpomalí na požadovanou rychlost, naskočí zelená. 

Současně se budeme snažit o výstavbu chodníku kolem kostela, kudy chodí děti ze školy cvičit do 

sokolovny.  

Křižovatka u školy si také zaslouží velkou pozornost z hlediska bezpečnosti (absence přechodů). 

5) Poslední problém, který nás trápí, je nedostatečné  sportovní vyžití dětí v zimním období.  Myslíme 

si, že není potřeba jezdit za sportem mimo Hostouň, kapacitu na to máme. Rádi bychom po 

projednání s TJ Sokol rozšířili sportovní aktivity v sokolovně a současně bychom rádi více zapojili i 

kulturní dům. Stavěli ho naši rodiče a prarodiče pro své děti, je tedy škoda, že zůstává poměrně 

nevyužit. 

Hostouňští nadšenci již několik let pořádají různé akce pro děti i dospělé. V budoucnu se budeme 

těmto aktivitám dále věnovat a doufáme, že to přinese radost nám všem. 

Přejeme vám všem dobré rozhodování. Nejdůležitější je nebýt lhostejný k místu, kde žijeme.  

Vaši Hostouňští nadšenci 

 

Hostouň pro všechny 

Vážení spoluobčané, rádi bychom Vám představili naše seskupení „Hostouň pro 

všechny“, které vstupuje do podzimních komunálních voleb: 

Ing. Marcela Malinová, 49 let, administrativní pracovnice 

V zastupitelstvu bych chtěla pokračovat v započaté snaze o řešení situace se špatnou dopravní obslužností 

tak, aby se dojíždění z naší obce stalo pro všechny snadnějším a příjemnějším. 

Jaroslav Rubeš, 57 let, zámečník 

U velké části občanů jsem nepopulární, protože jsem nekompromisní. Přispěji dle svých možností a 

požadavků, které na mě budou kladeny v souladu s programem našeho seskupení „Hostouň pro všechny". 
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Hana Zoubková, 52 let, účetní  

Svojí kandidaturou, pokud bude úspěšná, bych ráda přispěla ke zlepšení soužití občanů v obci a zároveň se 

podílela na zkvalitnění dopravy. 

Ing. Lukáš Morávek, 33 let, stavební inženýr  

V zastupitelstvu bych se rád zaměřil na infrastrukturu a zefektivnění informovanosti občanů o dění v obci. 

Jakub Hnik, 40 let, kadeřník 

Pokud budu zvolen, rád bych se zaměřil na zvýšení bezpečnosti chodců v obci, budování chodníků.  

Naše hlavní cíle pro kandidaturu do zastupitelstva obce jsou: 

Zlepšení dopravní obslužnosti obce  

Již zmiňovanou aktivitou bylo v roce 2012 dosaženo částečné změny, což přineslo zlepšení situace pro ty z 

vás, kteří denně dojíždíte do práce nebo do škol. V tomto úsilí bychom chtěli dále pokračovat.  

Komunikace s veřejností, prezentace záměrů obce 

V současné době je informovanost a širší povědomí ohledně směřování obce nedostatečná. Rádi bychom věc 

koncipovali zcela jinak. Obec musí své záměry dostatečně jasně prezentovat občanům a naslouchat přání 

většiny.  

Koncepce dopravního a technického řešení veřejného prostoru 

Budeme prosazovat vytvoření koncepce dopravy v inkriminovaných místech (např. u školy) s využitím 

okolních ploch tak, aby došlo k výraznému zvýšení bezpečnosti chodců a přehlednosti křižovatek. Rádi 

bychom více komunikovali s krajskou správou cest a alespoň zlepšili kvalitu prováděných oprav a pokud 

možno dosáhli provádění oprav ve větším rozsahu.  

Dodržování pořádku na veřejných prostranstvích, nezamořování ovzduší  

Dalším důležitým bodem našeho programu je důsledná kontrola obecně závazné vyhlášky o nakládání 

s odpadem a nařízení obce o podmínkách spalování rostlinných materiálů, které mnoho občanů nedodržuje. 

Chtěli bychom se proto více zaměřit na komunikaci členů zastupitelstva a pověřených zaměstnanců OÚ 

s občany, starousedlíky, přistěhovalci a v neposlední řadě i nepřizpůsobivými občany. 

 

Hostouňáci - sdružení za rozkvět obce a splnění 

reálných cílů 

 Vážení spoluobčané,  

 rádi bychom Vám představili naše sdružení sestavené ze zkušených zastupitelů,  kteří se v problematice 

obce dobře vyznají a zároveň nových kandidátů, kteří mají mnoho nových nápadů a energie pro další 

volební období 2014-2018. 

Rádi bychom Vás seznámili s reálnými plány našeho sdružení .  

Nové zdravotní středisko 

Jedním z hlavních úkolů je pro nás vybudování nového bezbariérového zdravotního střediska s plným 

zajištěním lékařů (praktický lékař, dětský lékař, zubař a gynekolog). 

Rekonstrukce komunikací 
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Neméně důležitým úkolem je pokračovat v rekonstrukci místních komunikací v ulicích Pod Kostelem, Lipová  

a neméně tak chodníků v dolní části obce,  aby došlo k návaznosti na již vybudované.  

Bezpečnost 

Budeme se snažit o zajištění častějších hlídek Policie ČR na území obce. 

Dopravní infrastruktura 

Navýšení autobusových spojů a jejich návaznost na vlaky do Prahy a Kladna považujeme za nutnost.  

Vzdělávání 

Zajištění dostatečné kapacity pro všechny hostouňské děti v mateřské škole.  Rozvoj prvního stupně 

základní školy a podpora vzdělávání  a zajištění dostatečného počtu míst pro druhý stupeň ZŠ . 

Pořádek v obci 

Rádi bychom realizovali rekonstrukci autobusových zastávek, parku, informační nástěnky a další méně 

finančně náročné úpravy, kterých je ale pro pěkný vzhled obce třeba. 

Komunikace s obecním úřadem 

Zavedením sběrných míst pro připomínky a dotazy občanů ve veřejných prostorách v obci  bychom chtěli 

pružně reagovat na závady a nedostatky, které lze rychle napravit. Vylepšením internetových stránek obce 

a pravidelnou  aktualizací všech údajů bychom Vás chtěli o všech připravovaných akcích, jednáních a 

skutečnostech plně a bez prodlení informovat. 

Pěkný vzhled obce, dobré sousedské vztahy, zachování tradic a přátelské atmosféry je to, čeho bychom 

chtěli v maximální míře dosáhnout. Pokud se někteří z nás do zastupitelstva dostanou, bude nám ctí a 

věříme, že Vás nezklameme. 

Děkujeme za Váš čas a přejeme šťastnou volbu. 

 

Za lepší žití a soužití občanů - Hostouňáci 

Vážení a milí Hostouňáci, 

za pár dní budeme mít všichni možnost ovlivnit 

chod a rozvoj naší obce – volbami do zastupitelstva 

obce. Někteří z nás se rozhodli, že se pokusí pro 

obec udělat ještě něco víc a předstupují před Vás 

jako kandidáti na zastupitele obce. 

 Dva zástupci našeho sdružení se již 

v předchozím volebním období více či méně podíleli 

na rozvoji obce, byli součástí utváření rozhodnutí, 

kam chod obce směřovat, případně kam směřovat 

volné finanční prostředky obce. Záměrně říkáme 

„volné“. Jako každý, kdo do těchto voleb vstupuje, 

si uvědomujeme i my, co naší obci schází nebo co je 

nutné či možné zlepšit. Ale domníváme se, že 

neméně důležité je to, abychom obec nezadlužovali 

a hospodařili s volnými prostředky obce a získali 

finanční prostředky z dotací popř. grantů.   

 Bodem číslo 1 pro zlepšení žití v naší obci je 

zajištění důstojných prostor pro lékaře. Vybudování 

nového zdravotního střediska je nejvíce 

diskutabilním problémem. Jelikož známe aktiva 

obce, není splnění tohoto úkolu nereálné, ale může 

být časově náročnější, než bychom si všichni přáli. 

Samozřejmě toto platí, pakliže se držíme myšlenky a 

postoje obec nezadlužovat a nakládat ekonomicky 

s jejími aktivy. 

 Asi snáze můžeme dosáhnout na realizace 

oprav komunikací v obci. Zde bychom se předně 

zaměřili na komunikace v blízkosti školy. 

Vybudování chodníku od školy směrem k sokolovně 

a chodníku v ulici Na Skalech minimálně na úroveň 

Sportovní ulice, což by přineslo zajištění větší 

bezpečnosti pro naše děti. Dále bychom vstoupili do 

opětovných jednání s vlastníky hlavní silniční 

komunikace SÚS Kladno a Policie o vybudování 

zpomalovacích pásů v okolí školy. Nezapomínáme i 

na další komunikace, které volají po opravě, např. 

Nová ulice či ostatní komunikace ve spodní části 
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obce. Realizace těchto akcí jsou finančně náročnější 

a zde bude nutné zabojovat o získání dotací. 

 Dopravní obslužnost  - další z palčivých 

problémů naší obce. Bohužel i zde je to hlavně o 

penězích. Žádný z dopravců nemá problém navýšit 

počet spojů, ale obec je musí zaplatit. Opět se 

nejedná o nízké částky. Zde  bychom mohli oslovit 

společnost Amazon, která pro své zaměstnance 

zajišťuje dopravní spojení do zaměstnání a po 

vybudování nové haly lze předpokládat, že spojů 

s hlavním městem bude zajištěno mnohem více. 

Případně s nimi zkusit vyjednat finanční příspěvek 

na zajištění lepší dopravní obslužnosti pro naše 

občany. 

 Uvádíme tři nedostatky v obci, o kterých se 

domníváme, že jsou nejdůležitější. Samozřejmě 

chceme pokračovat v rozvoji obce,  např. revitalizací 

některých ploch a prostorů, podporovat a udržet 

činnost základní školy, podporovat činnosti 

zájmových sdružení. Ekonomicky nakládat s aktivy 

obce. A více než tomu bylo v minulých letech se 

zaměřit na získání dotací a to nejen na odstranění 

problémů, které nás trápí, ale vůbec získat přehled o 

dotačních titulech, které budou vyhlášeny. Pakliže 

na některé budeme moci dosáhnout, tak udělat vše 

pro jejich získání, i když to budou dotace na malé 

projekty, které pro nás nepředstavují odstranění 

vážného problému, ale mohou vést ke „zlepšení žití 

a soužití v obci“. 

Přejeme Vám i nám úspěšné rozhodování. 

Sdružení nezávislých kandidátů  Za lepší žití a soužití občanů - Hostouňáci 

 

Otevírací doba knihovny se mění 

Knihovna je otevřena každé pondělí v době od 17,00 hodin do 18,30 hodin. 

Děkuji za pochopení a budu se na Vás těšit. 

Vaše knihovnice Karolína Svatošová 

Informace z obecního úřadu 

 

Dodržujte nařízení obce 

Je tady opět podzim a s ním přichází padající listí, úklid zahrádek a také pálení rostlinného materiálu. V obci platí 

nařízení o podmínkách spalování těchto rostlinných materiálů.  

 Dle tohoto nařízení lze spalovat pouze suché 

rostlinné materiály za dobrých rozptylových 

podmínek, bez příměsí jiných odpadů a při této 

činnosti nesmí být okolí obtěžováno pachem a 

kouřem. Tyto suché rostlinné materiály se smí 

spalovat v měsících březen až listopad, ve dnech 

pondělí až pátek v době od 8,00 do 18,00 hodin, v 

sobotu v době od 6,00 do 12,00 hodin. 

 Vhodnější je tento rostlinný materiál v co 

největší míře kompostovat. Rostlinný materiál, 

především ten, který není vhodný ke kompostování, 

je možné ukládat ve sběrném dvoře u obecního 

úřadu ve dnech pondělí a středa v době od 9,00 do 

17,00 hodin a pak v sobotu každého sudého týdne v 

době od 8,00 do 12,00 hodin. 

Činnost spolků 

 

Knihovna                                                                                                                      www.hostoun.knihovna.cz 
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Činnost spolků 

 

Baráčnická obec Sulevice Hostouň a Dobrovíz 
 

 Výroční sedění Baráčnické obce. Sulevice Hostouň a Dobrovíz se konalo 25.5.2014 v neděli ve 14 

hodin v restauraci na hřišti v Dobrovízi. 

 Výroční sedění zahájil rychtář J. Vacovský, přivítal tetičky a sousedy Baráčnické obce a představil 

hosty 17 župa Slaný – Kvíček, Baráčníky ze Středokluk. Po zahájení jsme minutou ticha uctili vzpomínku na 

tetičky a sousedy, kteří z našich řad odešli. 

 Tetička M. Hlůžová seznámila přítomné s výletem a projížďkou parníkem po Vltavě starou Prahou. 

Někteří se okamžitě přihlašovali na tuto akci. 

 K dobré náladě nám dobrovolně zahrál soused J.Radostný na harmoniku, kterému moc děkujeme. 

 Tetička J.Drahotová, tetička M.Hlůžová a paní J. Knotková - hostinská roznášely kávičku a domácí 

zákusky, které upekly tetičky Baráčnické obce Hostouň a Dobrovíz. Bylo pěkné slunečné počasí, sedělo se 

na zahrádce před restaurací. 

 Ve středu 16. července 2014 se uskutečnil výlet parníkem starou Prahou. Autobus byl vypraven v 

15.15 hodin z  Hostouně se zastávkou v Dobrovízi. V 17.00 hodin vyplul parník pod Vyšehrad, dále 

pokračoval historickým centrem Prahy až k ostrovu Štvanice a zakotvil u Čechova mostu. Tam pro nás přijel 

autobus a jeli jsme zpět domů.Výlet se vydařil, bylo krásné slunečné letní odpoledne. Zúčastnilo se 44 osob 

včetně dětí. 

 Baráčnická obec ,,Sulevice“ Hostouň a Dobrovíz a Obecní úřad Dobrovíz pořádají 8.prosince 2014 

od 19.00 hodin předvánoční koncert ,,SCHOVANKY“ v kulturním domě v Dobrovízi,  vstupné je 120,- Kč. 

Vstupenky  budou k zakoupení u paní Z.Vacovské  a paní M. Hlůžové od 10.11.2014                           

 

Za Baráčnickou obec ,, Sulevice „ Hostouň a Dobrovíz kulturní Mirka Hlůžová 
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Společenská rubrika 

 

K životnímu jubileu blahopřejeme !!!!! 

 Červenec      Srpen 

Matějka Karel   85 let   Böhm Václav  85 let 

Řezníčková Anna  85 let   Kotroušová Růžena 75 let 

Zbyňková Anna  80 let   Vildová Ludmila 75 let 

Hrudka Antonín  75 let   Zeithaml Jiří  65 let 

Langmajerová Jaroslava 75 let   Kapalínová Marta 65 let 

Hladká Alena   70 let 

Karhanová Jindřiška  70 let    Září 

Flek Pavel   65 let   Šilhan František 70 let 

Holešovský Václav  65 let   Zahrádková Jiřina 65 let 

Zeithamlová Irena  65 let   Kohlíček Lubomír 65 let 

Bucková Hana  60 let   Růžička Josef  60 let 

       Prokopová Hana 60 let 

 

 

Začátkem listopadu 2014 se paní Růžena Joklová, hostouňská rodačka, dožije 100 let. 

Do dalších let přeje hodně zdraví a pohody Hana Štěpánová s rodinou 

 

V září oslavil 70. narozeniny pan Jaroslav Kotrouš. 

Vše nejlepší k tomuto životnímu jubileu mu přeje rodina 

 

 

 Z našich řad odešli 

  Hašplová Ludmila  ve věku 80 let 

  Hašpl Jiří   ve věku ve věku 62 let 

 

 

 Vítáme nové občánky a blahopřejeme jejich rodičům: 

  Kubátová Viktorie 

  Pošík Tomáš 

  Stibůrková Sofie 

  Šerhaklová Magdaléna 

  Zeithamlová Anna 
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Inzerce 

 

Rodinné centrum zaHRÁTka Hostivice 

Rádi bychom Vám představili Rodinné centrum zaHRÁTka z Hostivice (www.zahratka.cz), které nabízí 

aktivity pro rodiče s dětmi z Hostivice a okolních obcí. Od roku 2008 nabízíme pravidelné programy pro děti 

s rodiči a pořádáme tradiční společenské akce (Mikuláš, Masopust, Čarodějnice, koncerty pro celou rodinu 

apod.).  

Kdykoliv v průběhu roku si můžete přijít s dětmi zacvičit, zazpívat, zahýbat se do dopoledních programů 

rozdělených dle věku dětí – Klub mami-mimi ve středu, program pro děti 1-2 roky v úterý, děti 2-3 roky 

v pondělí, děti starší 3let ve čtvrtek dopoledne. Seznamte se u nás s říkankou o bramboře či jak dělají 

zvony a jinými. Vyzkoušejte si muzicírování s Orffeovými nástroji. 

Děti i dospělí se mohou také zapojit do bohaté nabídky kroužků a kurzů, ke kterým se můžete připojit. 

Zmíníme Dětskou jógu, Angličtinu pro děti, Hravé tanečky, Znakování miminek, Hudebku s Larisou, 

Předškolní přípravu, Angličtinu pro nejmenší již od miminek,  Keramiku pro děti s rodiči, Angličtinu 

pro dospělé – začátečníky, Jógu pro dospělé a Kreativní tvoření s Dobrotetami.  

 

Co chystáme: 

 seminář Psychogiena, prevence stresu a relaxace od 14. října 

 seminář o Jak na péči o miminko s fyzioterapeutkou v sobotu 18. října 

 kurz Masáže miminek a základy aromaterapie ve středy 29. 10.-12. 11.  

 přednáška o Kojení 3. listopadu 

 seminář o Plenkování v říjnu 

 Lampionový průvod 11. listopadu 

 seminář Agrese je ok o výchově dětí 27. 11. - přihlašování do 12. 11. 

 Bazárek her a hraček, sportovních potřeb 21. - 22. 11. 
 

Více informací o nás zjistíte na webu www.zahratka.cz či na tel. 608 607 042. Adresa je Za Mlýnem 1748, 

Hostivice. 

za tým RC Lenka Brožková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    AAUUTTOODDOOPPRRAAVVAA  

  Karel Novotný 
  Odvoz odpadu a suti kontejnery 
  Dovoz písku, štěrku, betonu 

  Tel. 312 665 110  mobil 602 159 342 
 Hájecká 225, Hostouň  

 
Malířské a lakýrnické práce 

 
Petr Fábera 

Na Skalech 184, Hostouň 
tel. 607 170 255 

http://www.zahratka.cz/
http://www.zahratka.cz/
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Podělte se s námi i Vy se svými prožitky, nápady, návrhy. Do společenské 

rubriky můžete poslat poděkování své rodině, přátelům za pomoc, gratulaci apod. 

Na stránkách zpravodaje uvedeme i Váš názor na dění v obci. Hostouňský 

zpravodaj je tu pro Vás, a proto pište, pište, pište! 

 Vaše příspěvky do čísla 72 jsou přijímány na obecním úřadě do 10. 

prosince 2014. 

 

 

 

 

 

ZZAAKKÁÁZZKKOOVVÉÉ  KKRREEJJČČOOVVSSTTVVÍÍ  

JJAANNAA  MMIIKKEEŠŠOOVVÁÁ

šití dámských oděvů 
možnost i drobných oprav 

středa – pátek   13,00 – 17,00 hod. 
tel. 608 113 232 Polní 375, Hostouň  

Hostouňský zpravodaj,čtvrtletník, číslo 71, datum vydání 1.9.2014. Vydává obec Hostouň. Registrační číslo MK ČR E 10272 

Šéfredaktorka: Ing. Šárka Hůlová. Nevyžádané podklady se nevracejí. Otištěné názory se nemusejí shodovat se stanoviskem 

redakce. Za věcnou správnost příspěvků odpovídají autoři. Redakce si vymiňuje případné krácení textů a jazykovou úpravu. 

Adresa redakce a inzerce: Obecní úřad Hostouň, Kladenská 119, 273 53 Hostouň, tel. 312665367, e-mail: 

ou@hostounuprahy.cz. Uzávěrka příštího čísla je 10.12.2014. 


